
Protokoll fört vid årsmöte med Ramkvilla Golfklubb digitalt 
via Teams 2021-03-07. 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Peter Sidvall hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 

2. Fastställande av röstlängd för mötet 
21 personer deltar i mötet digitalt . Röstlängden fastställs. 

3. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt 
Kallelse har sänts via epost till medlemmarna, anslagits vid Puttes Lanthandel och vid 
klubbhuset samt på klubbens hemsida. 
Mötet förklaras utlyst på rätt sätt. 

4. Fastställande av föredragningslista 
Mötet godkänner dagens föredragningslista 

5. Val av ordförande och sekreterare för mötet 
TIii ordförande för mötet utses Henrik Wågesson. 
Till sekreterare för mötet utses Per-Arne Häll. 

6. Val av två protokolljusterare, tillika rösträknare, som jämte ordföranden skall 
justera mötesprotokollet 
Till att jämte ordföranden justera dagens protokoll utses Harald Andersson och Elsa 
Claesson Lundin. 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse för år 2020. 
Verksamhetsberättelsen har skickats ut till medlemmarna via mejl.Peter läser upp 
denna för deltagarna på mötet. 
Mötet beslutar att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna. 

8. Styrelsens årsredovisning (resultat och balansräkning) för år 2020. 
Samtliga deltagare har via mejl fått ta del av resultat o balansräkning.Peter Sidvall 
går igenom resultat och balansräkning för år 2020. Årets resultat uppgår till 389 tkr. 

9. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under år 2020. 

Magnus Färjhage läser upp revisionsberättelsen. 



Revisorerna Håkan Fransson o Magnus Färjhage tillstyrker att årsmötet fastställer 
resultaträkningen och balansräkningen samt beviljar styrelsens ledamöter 
ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

10. Fastställande av resultat och balansräkning, samt disposition av över
respektive underskott i enlighet med balansräkningen. 
Mötet beslutar att, enligt revisorernas förslag, fastställa resultat och balansräkning 
för år 2020. Överskottet på 389 tkr överförs i ny räkning vilket ger ett eget kapital på 
699 tkr. 

11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 2020. 
Mötet beslutar att, enligt revisorernas förslag, bevilja ansvarsfrihet för styrelsen för 
år 2020. 

12.Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 
Inga förslag/motioner att behandla. 

13. Styrelsens och kommitteernas handlingsplan inför den nya säsongen 2021. 
Ordförande Peter Sidvall redogör för styrelsens o kommitteernas hanlingsplan för 
2021. 

14. Övrigt 
Ingemar Hultman tar upp en fråga ang laddning av kort till bollautomaten.Elsa 
förklarar att man kan ladda sitt kort för 500 kr vilket i sin tur innebär att man kan 
plocka ut bollar till ett värde av 800 kr. 
Peter Sidvall tillkännager ett nytecknat avtal med Golfbana Ab vilket innebär att vi 
säkrat upp för golfspel på banan i ytterligare 34 år. 

15. Mötets avslutande 
Henrik Wågesson förklarar mötet avslutat. 

Sekreterare Ordförande 

!i) ~ 
Elsa Claesson Lundin 

Justerare Justerare 
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